
Høringssvar fra Sygedagpengehuset: 
 
Høringssvar vedr. besparelserne på aktiveringsrammen: Det er svært at pege på andre 
områder/muligheder i fht. besparelserne på aktiveringsrammen. Det anerkendes, at det er en vanskelig 
proces, der er i gang for de involverede medarbejdere. Der opfordres til, at der først og fremmest 
kigges på omplaceringsmuligheder for de medarbejdere, der evt. kommer i overtal – både internt i 
Familie- og Beskæftigelsesforvaltningen, men også tværforvaltningsmæssigt, hvor der evt. kunne være 
nogle relevante muligheder i andre forvaltninger, hvor medarbejderne kan anvende deres 
kompetencer. Derudover opfordres der til, at man i øvrigt anvender de gode erfaringer der er internt i 
Jobcentret i fht. at hjælpe berørte medarbejdere, der evt. skal ud og finde andet job som resultat af 
besparelserne, eks. fokus på karrierevejledning, mulighed for at søge pulje om sporskifte, mulighed for 
at gå til jobsamtaler i arbejdstiden mv. Men først og fremmest opfordres der til fokus på mulighed for 
omplacering tværforvaltningsmæssigt.  
 
Anni Martens. 


